
Protokoll fört vid styrelsemöte med                              
Smålands Schackförbund  
Tid: Lördag den 20 augusti 2022 kl. 11.00                     
Plats: Schacksalongerna, Hultsfred 

Närvarande: Lennart Beijer, Jörgen Karlsson, Ywonne Wetterling, Anders Kvarnemo Paul 
Johansson och Mikael Lundström ( adjungerad ).                                                                    
Frånvarande: Roger Karlsson 

§ 1 Öppnande  

Ordförande, Lennart Beijer, hälsade styrelsen välkomna och öppnade därefter mötet. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 3 Val av mötesordförande 

Till mötesordförande valdes Lennart Beijer. 

§ 4 Val av mötessekreterare 

Till mötessekreterare valdes Mikael Lundström. 

§ 5 Val av justeringsperson tillika rösträknare 

Till justerare valdes Paul Johansson. 

§ 6 Ekonomi 

Jörgen informerade om ekonomin. Vi ligger på det stora hela inom budgeten. 

§ 7 Schackbarometern 

Regionkonsulenten har skickat ut förfrågan om intresserade arrangörsklubbar. Det har 
kommit in intresse från fler klubbar än vad vi har tävlingar till. Regionkonsulenten fick i 
uppdrag att genomföra schackbarometern med Jörgen som representant för Smålands SF på 
plats på tävlingarna. Det kommer att bli 6 st tävlingar under året, då fler blir svårt att få in 
rent kalendermässigt. 

Beslutade efter diskussion att införa reseersättning från Smålands SF till de inom distriktet 
som åker till tävlingarna enligt följande: 

Per bil:  

Med ett deltagande barn i bilen: 10 kr/mil                                                                                                  
Med två deltagande barn i bilen: 12 kr/mil                                                                                                    
Med tre deltagande barn i bilen 16 kr/ mil                                                                                                    
Med fyra deltagande barn i bilen 18,50 kr /mil 



Varje arrangör får ett bidrag på 2000 kr/ tävling inom schackbarometern. Arrangörerna 
förväntas bjuda på fika till deltagande barn. 

§ 8 Tankar inför Säsongen 

Jörgen tog upp nödvändigheten i att hålla domarkurs i distriktet. Regionkonsulenten kollar 
upp när detta kan ske.  

Styrelsen beslutade att betala deltagavgiften för de som vill delta vid 
ungdomsledarutbildning. 

Paul hade en tanke om att sprida schackspel, främst till bibliotek, och hur det kan göras. 
Regionkonsulenten kollar upp detta.  

Anders föreslog att den digitala tävlingsverksamhet som han erbjuder inom klubben också 
skulle kunna utvidgas till hela distriktet för att entusiasmera juniorerna hos oss. Styrelsen 
beslutade att uppdra åt Anders att hitta former för detta. 

§ 9 Information regionkonsulenten 

Informerades om främst hur bidragssystemet ser ut från Sveriges schackförbund och i våra 
regioner. Vidare samtalades det en del om schackfyrans upplägg för säsongen. 

§ 10 Rapport från kongressen 

 Paul Johansson, vårt stämmoombud, rapporterade från sitt deltagande i Sveriges 
Schackförbunds kongress. Inget himlastormande inträffade. 

§ 11 Rapporter från tävlingar 

Mikael rapporterade från Blixt-DM, som blev en bra tävling med många deltagande lag både 
i lag och individuellt. Det noterades att flera av deltagarna hittat till klubbarna via nätet. 

Jörgen rapporterade från Snabb-DM och deras tävling i början på sommaren. 

Ywonne rapporterade från Växjöspelen som var lite färre än vanligt. 

§ 12 Hemsidan 

Beslutades att regionkonsulenten ska kontakta Henric Karlsson, Nybro,  som visat intresse 
att driva hemsidan, för att höra vad han har för tankar kring detta. 

§ 13 Nästa Möte 

Nästa möte beslutades hållas 5 nov kl. 11.00 i Hultsfreds Schacksalonger. 

 

 

 

 

 



§ 14 Övriga frågor 

Damallsvenskan 

Beslutades att stödja Smålands SFs lag i damallsvenskan med logibidrag på 5000 kr samt 
reseersättning på 18,50 milen eller faktisk kostnad för kollektivtrafik. Paul tog på sig att kolla 
om det gick att få fram T-shirts till deltagarna. 

Turneringar i Nybro 

Beslutades att stötta Nybros initiativ genom att erbjuda samma modell för reseersättning 
som till Schackbarometern.  

Arvoderingsmodell 

Beslutades att Jörgen tittar över hur vi kan lösa en modell för att arvodera individer som gör 
speciella insatser för oss. 

Samarbeten  

Jörgen berättade om deras samarbete med Census och rekommenderade övriga deras 
tjänster. 

§ 15 Mötets avslutande 

Ordförande, Lennart Beijer, tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Protokollförare:   Ordförande:   

 

_______________________________  ________________________________ 

Mikael Lundström    Lennart Beijer 

 

Justerare: 

 

________________________________ 

Paul Johansson 

 

 

 


